



គំនិត គ្មាន អំពើហិង្សា

អំពើហិង្សាសាមីនមែនជាដំណោះស្រាយទេ?

The Universe Custodian Guardians 'គំនិតហិង្សា' ព្យាយាម ទៅ
បង្វែរមនុស្សពីការគំរាមកំហែងដល់មនុស្សផ្សេងទៀត ឬសហគមន៍។ នៅក្នុង 'អ្នកថែរក្សា' គ្មានហិង្សានៃ ការបង្កើត របស់ព្រះ 1 !
ជា 'មិនហិង្សា'

ការចាប់ផ្តើមនៅផ្ទះរួមមានគ្រួសារ មិត្តភក្តិ អ្នកជិតខាង និងសហគមន៍។

អំពើហិង្សាចាប់ផ្តើមពីមនុស្សមិនកើត។ អំពើហិង្សាជុំវិញខ្លួននៅតែជាអំពើហិង្សាពេញមួយជីវិត។ ទំនោរទៅរកអំពើហិង្សា

ត្រូវការកេះដើម្បីបង្វែរអំពើហិង្សា។ កត្តាបង្កហេតុ៖ ការសេពគ្រឿងស្រវឹង កំហឹង ការភ័យខ្លាច ទំនាក់ទំនងកីឡា កីឡាប្រយុទ្ធ ភាព
ល្ងង់ខ្លៅ ការបន្ទាបខ្លួន ការខ្វះការយល់ចិត្ត គំនិតផ្លាស់ប្តូរសារធាតុ សម្ពាធពីមិត្តភក្តិ ការបង្កហេតុ រីដេអូហិង្សា រីដេអូហិង្សា -

ហ្ន៎ម...

ទារកមិនទាន់កើតបានលាតត្រដាងម្តាយឪពុកដេរប្រមាថគ្នាទៅវិញទៅមក។ រៀន
ថាមិនអីទេក្នុងការបំពានដោយពាក្យសំដី ហើយនឹងធ្វើដូច្នោះនៅពេលក្រោយក្នុងជីវិត។ មិនទាន់កើត
លាតត្រដាងម្តាយត្រូវប៉ារ៉ូបបរាងកាយ។ នាងទើបនឹងកើតនៅពេលក្រោយ
ក្នុងជីវិតស៊ូទៅនឹងការបៀតបៀនផ្លូវកាយដោយទ្រង់។ គាត់ដែលទើបនឹងកើតនឹងគិតថាមិនអីទេ។
ធ្វើឱ្យនាងឈឺចាប់។ ទារកដែលមិនទាន់កើតបានប៉ះពាល់ម្តាយដឹកស្រា ការជក់បារី
សារធាតុផ្លាស់ប្តូរចិត្ត។ ទារកទើបនឹងកើតនឹងមានបញ្ហាសុខភាព
ហើយទំនងជាក្លាយជាអ្នកញៀន។

ធានាទារកទើបនឹងកើត មិនត្រូវប៉ះពាល់នឹងគ្រឿងស្រវឹង
សារធាតុបំប្លែងចិត្ត ការបំពានផ្លូវកាយ និងពាក្យសំដី។
គឺជាការរួមចំណែកដ៏ល្អបំផុតក្នុងការទប់ស្កាត់អំពើហិង្សា។ ដើម្បីសម្រេចបាននូវចំណុចនេះ មាតាបិតា
ត្រូវមានការអប់រំ (មុនពេលជួល) ដើម្បីជៀសវាងការញៀន និងការរំលោភបំពានគ្រប់ប្រភេទ។



សហគមន៍រស់នៅជាមួយនិងមិនទទួលខុសត្រូវ 'អំពើហិង្សា'។ នឹង
'សម្លាប់'! ការសម្លាប់មនុស្សគឺជាការគំរាមកំហែងដល់មនុស្សជាតិទាំងអស់ ការប្រមាថដល់ ព្រះ ១ !!!

បុគ្គលមួយក្រុម អង្គការ រដ្ឋាភិបាលមាន 'គ្មានសិទ្ធិសម្លាប់' !

មិនទាន់កើត

មនុស្សមិនកើតចាប់ផ្តើមរស់នៅពេលមានគភ៌។ គំនិត
គឺជាពេលដែលស៊ុតរបស់នាងភ្ជាប់ជាមួយមេជីវិតឈ្មោល។ មិនដែល ក
មនុស្សកាន់តែខិតទៅជិត ព្រះ ដូចកាលនោះនៅពេលនេះ។



អព្វុតហេតុនៃការបង្កើត។ ជីវិតត្រូវគោរព ចិញ្ចឹមបីចាប់ថែរក្សា!

អំពើហឹង្សាសាប្រឆាំងនឹងអ្នកមិនទាន់កើត។ គឺជាអំពើហឹង្សាលើមនុស្សដែលមិនកើតជាមនុស្សមានមេត្តា និងប្រមាថ ព្រះ ១.
ការធ្វើបាបអ្នកមិនកើតគឺជាបទឧក្រិដ្ឋ។ ការខូចខាតដោយចៃដន្យ៖ MS R3 ការឈឺចាប់ដោយចេតនា ការធ្វេសប្រហែស៖ MS
R4 ការសម្លាប់ទារកគឺជាឧក្រិដ្ឋកម្ម។ ការសម្លាប់ដោយចៃដន្យ៖ ការសម្លាប់

ដោយចេតនា MS R5 គឺជា 'ការប្រហារជីវិត' ដែលជាលទ្ធផលក្នុងការបញ្ចប់ (រំលូតកូន) ការមានផ្ទៃពោះ៖ MS R7 ។ ការរំលូត
កូន ២ ប្រភេទ៖ ស្របច្បាប់ (ច្បាប់អសីលធម៌) ខុសច្បាប់ (ឧក្រិដ្ឋកម្ម)។

ច្បាប់ (ច្បាប់អសីលធម៌) ការសម្លាប់មនុស្សមិនកើត។ អ្នកនយោបាយអាក្រក់បង្កើតច្បាប់អសីលធម៌។ អ្នកគ្រប់គ្រងសាធារណៈ
(ចៅក្រម) បុគ្គលិកពេទ្យ អ្នកម៉ៅការឯកជន (អ្នកជួលឃាតករ) អនុវត្តច្បាប់អសីលធម៌។ ច្បាប់អសីលធម៌ត្រូវដកហូត! ការ
ទទួលទោសចាប់ផ្តើមមានទោស។ 'ឃាតករ' ទាំងអស់នេះត្រូវបានកាត់ទោស៖ MS R7 ។

ខុសច្បាប់ ឧក្រិដ្ឋជនពុករលួយ។ ពេទ្យបុគ្គល អ្នកចុះកិច្ចសន្យាឯកជន អង្គការចាត់តាំង បុគ្គលសម្លាប់មនុស្សមិនទាន់កើត។ មនុស្ស
អាក្រក់ទាំងនេះត្រូវបានកាត់ទោស៖ MS R7

ម៉ាកហេតុអ្វីអ្នកសម្លាប់ខ្ញុំ?
ខ្ញុំចង់រស់នៅនិងស្រឡាញ់អ្នក!



ត្រូវធ្វើ៖

បិទ 'គ្លីនិករំលូតកូន (កន្លែងអាក្រក់បំផុតនៅលើផែនដី) ។ កាត់ទោសម្ចាស់ ប្រតិបត្តិករ និងបុគ្គលិក MS R7 ! ច្បាប់ត្រូវបាន
ធ្វើឡើងវិញ។ គ្មានទោសត្រូវគេចពីការស្តារនីតិសម្បទា!

ការរំលូតកូន ស្របច្បាប់ (ច្បាប់អសីលធម៌) ចប់ហើយ! ច្បាប់អសីលធម៌ត្រូវបានលុបចោល។ រដ្ឋាភិបាលណាដែលបង្កើត ឬអនុញ្ញាត
ឱ្យរំលូតកូនត្រូវបានជំនួស សមាជិកទាំងអស់ទទួលបាន MS R7 !

អធិស្ឋាន! សុំ 1 ព្រះ ឱ្យទទួលខុសត្រូវចំពោះអ្នករំលូតកូននៅក្នុងជីវិតនិងជីវិតក្រោយជីវិត!

អាម៉ាស់ > ស៊ិន > អ្នករំលូតកូន

ម្តាយដែលរំលូតកូន។ គឺជាម្តាយដែលមិនសម។ ពួកគេចាត់បង់សិទ្ធិទាំងអស់ចំពោះកូនរបស់ពួកគេ (គ្មានទំនាក់ទំនង) ឬកូន
ផ្សេងទៀតទេ។

ការពារកុមារពីការរំលូតកូន !!!!!!!

ជីវិតគឺ 1 អព្វតហេតុ របស់ព្រះ ។ ជីវិតមនុស្សពិសិដ្ឋយកវាប្រមាថ ១ព្រះ !
១ ព្រះ មិនអត់ទោសទេ! សហគមន៍ក៏មិនគួរ!

ការអត់ឱនដល់ការរំលូតកូន

កូន

ទារកទើបនឹងកើតដល់ 14 ឆ្នាំកុមារ។ ការវាយដំជាមួយនឹងដៃបើកចំហដោយឪពុកម្តាយគឺ
ឪពុកម្តាយល្អ។ ការវាយដំដោយមនុស្សពេញវ័យដែលមិនមែនជាឪពុកម្តាយគឺជាអំពើហិង្សា។ MS R2

ការវាយដំកុមារដោយឪពុកម្តាយមនុស្សពេញវ័យផ្សេងទៀតគឺជាអំពើហិង្សា MS R3 ។ ការប្រើប្រាស់ អេ
រត្ត (ខ្សែក្រវ៉ាត់ ដំបង អាវុធ) លើកុមារគឺជាការវាយដំ (មិនមែនជាការការពារខ្លួន) MS
R4. រំលោភកុមារ MS R5. ការរួមដំណេកជាមួយនឹងកូនគឺសាហាវណាស់ MS R7 ។

ការសម្លាប់កុមារគឺជាឧក្រិដ្ឋកម្ម។ ការសម្លាប់ដោយចៃដន្យ៖ MS R5 ការការពារខ្លួន៖ MS
R3 Willful, ការសម្លាប់ដែលបានគ្រោងទុក (ការប្រហារជីវិត): MS R7

កុមាររងការឈឺចាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមដែលមិនញុះញង់ សត្វក្នុងផ្ទះខ្លួនឯង៖ MS R3 កុមារត្រូវបានសម្លាប់ដោយ
សត្វចិញ្ចឹមដែលមិនបង្កហេតុ ក្នុងស្រុក

សត្វ។ សត្វត្រូវបានបំផ្លាញ ម្ចាស់៖ MS R4 Child គឺ
រងគ្រោះដោយសត្វញីញី សត្វក្នុងស្រុក កុមារត្រូវបានគេស្តីបន្ទោស។ គ្មានការស្តីបន្ទោសចំពោះ
ម្ចាស់។ កុមារត្រូវបានសម្លាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមដែលនិយមសត្វចិញ្ចឹម។ សត្វត្រូវបានបំផ្លាញម្ចាស់



មិនត្រូវបានស្តីបន្ទោស

សត្វព្រៃដែលមិនចេះញុះញង់ធ្វើបាប ឬសម្លាប់កុមារ។ សត្វគឺ
បំផ្លាញ។ សត្វព្រៃបង្កហេតុ ធ្វើបាបកូន។ កូនគឺ
ស្តីបន្ទោស។ សត្វព្រៃត្រូវបានដោះលែង។ សាហាវព្រៃផ្សេង សម្លាប់កុមារ។ សត្វព្រៃត្រូវបានដាក់ចុះ។



កុមារ (0-11) ឆ្នាំ ប្រព្រឹត្តអំពើហិង្សា (វាយដំ សម្លាប់ បំផ្លិចបំផ្លាញ)៖
កូនត្រូវបានគេស្តីបន្ទោស ឪពុកម្តាយអ្នកអប់រំអប់រំ។ ឪពុកម្តាយបង់ប្រាក់ពេញ
សំណង។

កុមារ (8-14) ឆ្នាំប្រព្រឹត្តអំពើហិង្សា៖
អ្នកដទៃឈឺចាប់ MS R3 (ការការពារខ្លួន MS R1)

ឈឺចាប់ដោយប្រើវត្ថុ (ខ្សែក្រវ៉ាត់ ដំបង អាវុធ..) MS R4 (ការការពារខ្លួន MS
R2) ការឈឺចាប់យូរ (ធ្វើម្តងទៀតការធ្វើទារុណកម្ម) MS R5 ។

សត្វចិញ្ចឹមរបស់ Hurt, សត្វក្នុងស្រុក, សត្វព្រៃ, MS R2 ។ សត្វចិញ្ចឹមឈឺចាប់ សត្វក្នុងផ្ទះ សត្វព្រៃ ដោយប្រើវត្ថុ (ខ្សែក្រវ៉ាត់
ដំបង អាវុធ..) MS R3.

គាំទ្រយូរហើយឈឺចាប់ (ម្តងហើយម្តងទៀតធ្វើទារុណកម្ម) MS R4 ។

សម្លាប់អ្នកដទៃ MS R7 (គ្រោះថ្នាក់ ការការពារខ្លួន MS R4) ។ Kill's Pet, Domes-tic animal, Wild animal, MS R5
(គ្រោះថ្នាក់ ការការពារខ្លួន MS R3)។

អំពើហិង្សាប្រឆាំងនឹងវត្ថុ (ការបំផ្លិចបំផ្លាញ) MS R4 (ឪពុកម្តាយបង់ប្រាក់សំណង) ។

ចំណាំ! Teenage Shire Rehab R1-7 ត្រូវបានអនុវត្ត។

កុមារត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យមើលអំពើហិង្សា (ទាក់ទងនឹងកីឡា ការប្រកួតកីឡា ការកម្សាន្តដោយហិង្សាផ្សេងៗ រឺដេអូហិង្សា..) បុគ្គល ដែលអនុញ្ញាតឱ្យកុមារមើលអំពើហិង្សាត្រូវបានកាត់ទោស MS R2។ កុមារចូលរួមក្នុងកីឡាទំនាក់ទំនង កីឡាប្រយុទ្ធ លេងរឺដេអូ ហិង្សា ឬលេងហិង្សាផ្សេងទៀត។ បុគ្គលដែល al-lows កុមារឱ្យចូលរួម ឬលេងអំពើហិង្សា ទទួលបាន MS R3 ។ កុមារ ត្រូវបានផ្តល់អារុធ ប្រដាប់ប្រដាភ្នែកលេង ឬរបស់ពិត។ អ្នកដែលផ្តល់ ឬបង្ហាញពីរបៀបប្រើប្រាស់អារុធប្រដាប់ភ្នែកលេង ត្រូវបាន កាត់ទោស MS R4។ បុគ្គលដែលផ្តល់ឱ្យ ឬបង្ហាញពីរបៀបប្រើប្រាស់អារុធពិតប្រាកដ ត្រូវបានកាត់ទោស MS R7។

សមាជិកគ្រប់រូបនៃសហគមន៍មានកាតព្វកិច្ចស៊ីវិល និងសីលធម៌ដើម្បីការពារកុមារគ្រប់រូបក្នុងសហគមន៍ពី 'អំពើហិង្សា'!

យុវជន

យុវជនអាយុពី១៥ឆ្នាំដល់១៧ឆ្នាំ និងអាយុ១៩ឆ្នាំដល់១៨ឆ្នាំ ។ ការទះដៃចំហរដោយឪពុកម្តាយគឺជាឪពុកម្តាយដ៏ល្អ។ ការវាយដំដោយ អ្នកមិនមែនមាតាបិតាគឺជាការប្រើហិង្សា។ MS R2

ការវាយដំយុវជនដោយឪពុកម្តាយ ឬអ្នកដទៃគឺជាអំពើហិង្សា, MS R3. ការប្រើ ខ្សែក្រវាត់ ដំបង អារុធ.. លើយុវជនគឺជាការ វាយលុក (លើកលែងតែការការពារខ្លួន) MS R4 ។ ការរំលោភលើយុវជន ឧក្រិដ្ឋកម្ម MS R4. ការរួមរស់រវាងយុវជនជាឧក្រិដ្ឋកម្ម MS R3 ។ A នាងមានផ្ទៃពោះដោយសារតែឧក្រិដ្ឋកម្ម នេះ (He Youth) ac-countable, MS R4. ការរួមរស់ជាមួយមនុស្សពេញវ័យគឺជាឧក្រិដ្ឋកម្មមួយ MS R5. A នាងមានផ្ទៃពោះ ដោយសារតែឧក្រិដ្ឋកម្មនេះ Adult ទទួលបាន, MS R6 .

ការសម្លាប់យុវជនគឺជាឧក្រិដ្ឋកម្ម។ ការសម្លាប់ដោយចៃដន្យ៖ MS R5 ការការពារខ្លួន៖ MS R3 ឆន្ទៈ ការសម្លាប់ដោយគ្រោងទុក (ការប្រហារជីវិត)៖ MS R7 Youth រងការឈឺចាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមដែលមិនបង្កហេតុ

សត្វក្នុងផ្ទះ ម្ចាស់ទទួលបាន MS R3 Youth ត្រូវបានសម្លាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមដែលមិនបង្កហេតុ។ សត្វត្រូវ បានបំផ្លាញម្ចាស់៖ MS R4. យុវជនឈឺចាប់ដោយសារសត្វញុះញង់ សត្វចិញ្ចឹម យុវជនត្រូវបានអប់រំតាមរយៈ MS R1 ។ មិនមានទោសចំពោះម្ចាស់ទេ។ យុវជនត្រូវបានសម្លាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមដែលបង្កហេតុជាសត្វ ចិញ្ចឹម។ សត្វត្រូវបានបំផ្លាញ ម្ចាស់មិនត្រូវបានកាត់ទោសទេ។



សត្វព្រៃដែលមិនចេះញុះញង់ធ្វើបាប ឬសម្លាប់យុវជន។ សត្វត្រូវបានបំផ្លាញ។ សត្វព្រៃញុះញង់ធ្វើឱ្យយុវជនឈឺចាប់។ យុវជនត្រូវបានស៊ើបន្តោស។ សត្វព្រៃត្រូវបានដោះលែង។ សត្វព្រៃបង្កហេតុសម្លាប់ យុវជន។ សត្វត្រូវបានដាក់ចុះ។

យុវជនប្រព្រឹត្តអំពើហិង្សា៖

អ្នកផ្សេងទៀតឈឺចាប់ MS R3 (ការការពារខ្លួន MS R1) ។ ឈឺចាប់ដោយប្រើវត្ថុមួយ (ខ្សែក្រវាត់ ដំបង អារុធ..) MS R4 (ការការពារខ្លួន MS R2) ។ ការឈឺចាប់យុវ (ម្តងហើយម្តងទៀតការធ្វើទារុណកម្ម) MS R5 ។ សត្វចិញ្ចឹមរបស់ Hurt, សត្វក្នុង ស្រុក, សត្វព្រៃ, MS R3 ។ សត្វពាហនៈ សត្វក្នុងស្រុក សត្វព្រៃ ប្រើ ខ្សែក្រវាត់ដំបង។

អារុធ MS R4 ។ ការលឺចាប់យូរ (ម្តងហើយម្តងទៀត, ការធ្វើទារុណកម្ម) MS R5 ។

សម្លាប់អ្នកដទៃ MS R7 (គ្រោះថ្នាក់ ការការពារខ្លួន MS R4) ។ Kill's Pet, Domes-tic animal, Wild animal, MS R6 (ការការពារ ខ្លួន គ្រោះថ្នាក់ MS R3)។

អំពើហិង្សាសាប្រឆាំងនឹងវត្ថុ (ការបំផ្លិចបំផ្លាញ), MS R5 (ឪពុកម្តាយបង់ ½ សំណង, យុវជនជំពាក់ផ្សេងទៀត½) ។

ចំណាំ! Juvenile Shire, Provincial Rehab R1-7 ត្រូវបានអនុវត្ត។

យុវជនត្រូវបានគេប្រាប់ថាពុំមើលអំពើហិង្សា (ទាក់ទងគ្នារាយតប់ កីឡា; រីដេអូហិង្សា..) បុគ្គលដែលអនុញ្ញាតឱ្យយុវជន មើលអំពើហិង្សាទទួលបាន MS R3 ។ យុវជនចូលរួម ទាក់ទងកីឡា, កីឡាប្រយុទ្ធ, លេងរីដេអូហិង្សា, ផ្សេងទៀត។ ហ្គេមហិង្សា។ បុគ្គលដែលអនុញ្ញាតឱ្យយុវជនចូលរួមលេងអំពើហិង្សាទទួលបាន MS R3។ យុវជន ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ អារុធ ប្រដាប់ប្រដាក់ក្មេងលេង ឬពិត។ អ្នកផ្តល់ ឬបង្ហាញពីរបៀបធ្វើ ប្រើអារុធប្រដាប់ក្មេងលេង MS R4 ។ បុគ្គលផ្តល់ឱ្យ, ការបង្ហាញ របៀបប្រើអារុធពិត MS R7.



មនុស្សពេញវ័យ

មនុស្សពេញវ័យដែលមានអាយុពី 18 ទៅ 63 ឆ្នាំនិងអាយុពី 19 ទៅ 63 ឆ្នាំ។ ការធ្វើទុក្ខដល់មនុស្សធំគឺជាការប្រើប្រាស់ ថ្នាំ MS R3 ។ ការប្រើ ខ្សែក្រវាត់ ដំបង អារុធ .. គឺជាការវាយលុក MS R4 ។

ការរំលោភលើមនុស្សពេញវ័យគឺជាឧក្រិដ្ឋកម្ម MS R3 ។ មិត្តរួមដោយគ្មានការយល់ព្រម រំលោភ, MS R4. មិត្តរួមពេញវ័យ ការបំពាន 'កិច្ចសន្យាអាពាហ៍ពិពាហ៍ដីបរិសុទ្ធ' គឺ ក ឧក្រិដ្ឋកម្ម (អំពើផិតក្បត់ ការរំលោភលើអារម្មណ៍) MS R4 (គ្មានកូន) R5 (កុមារ-dren) ។ ការរួមដំណេករបស់មនុស្សពេញវ័យដោយ មិនមាន 'កិច្ចសន្យាអាពាហ៍ពិពាហ៍ដីបរិសុទ្ធ' ឬ 'កិច្ចសន្យារួមគ្នា' ត្រូវចាត់ទុកដូចជា 'ធុងសំរាម' ដែលពួកគេមាន។

ការសម្លាប់មនុស្សពេញវ័យគឺជាឧក្រិដ្ឋកម្ម។ ការការពារខ្លួន៖ MS R3 ការសម្លាប់ដោយចៃដន្យ៖ MS R5 (សុខភាព សុវត្ថិភាព)។ ការសម្លាប់ដោយចេតនា (ការធ្វើឃាត ការប្រហារជីវិត)៖ MS R7

មនុស្សពេញវ័យរងការលឺចាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមដែលមិនបង្កហេតុ សត្វក្នុងផ្ទះ ម្ចាស់ទទួលបាន MS R3 ។ មនុស្សពេញវ័យត្រូវបានសម្លាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមដែលមិនបង្កហេតុ សត្វក្នុងស្រុក។ សត្វត្រូវបានដាក់ ម្ចាស់ចុះក្រោមទទួលបាន, MS R4. មនុស្សពេញវ័យរងការលឺចាប់ដោយសារសត្វចិញ្ចឹមដែលបង្កហេតុ មនុស្សពេញវ័យត្រូវបានអប់រំតាមរយៈ MS R1។ ម្ចាស់មិន មានទោស។ មនុស្សពេញវ័យត្រូវបានសម្លាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមបង្កហេតុ។ សត្វដាក់ម្ចាស់មិនត្រូវចោទប្រកាន់ទេ។ មនុស្សពេញវ័យត្រូវបានបូជា។

សត្វព្រៃដែលមិនញញើតលឺចាប់សម្លាប់មនុស្សពេញវ័យ។ សត្វគឺ បំផ្លាញ។ សត្វព្រៃដែលញុះញង់ធ្វើបាបមនុស្សពេញវ័យ។ មនុស្សពេញវ័យ ត្រូវបានអប់រំតាមរយៈ MS R1 ។ សត្វព្រៃត្រូវបានដោះលែង។ សត្វព្រៃដែលគាំទ្រសម្លាប់មនុស្ស ពេញវ័យ។ សត្វព្រៃត្រូវបានដាក់ ចុះ។ មនុស្សពេញវ័យត្រូវបានបូជា។



មនុស្សពេញវ័យប្រព្រឹត្តអំពើហិង្សា៖

អ្នកផ្សេងទៀតឈឺចាប់ MS R4 ។ ប្រើ ខ្សែក្រវាត់ ដំបង អាវុធ.. MS R5. ការឈឺចាប់ដោយការប្រើពេលយូរ (ម្តងហើយម្តងទៀត ធ្វើទារុណកម្ម) MS R6 ។

Hurt's Pet, Domestic animal, Wild animal, MS R3 (សម្រាប់សត្វនីមួយៗ)។

សត្វពាហនៈ សត្វក្នុងស្រុក សត្វព្រៃ ប្រើ ខ្សែក្រវាត់ ដំបង អាវុធ..

MS R4 (សម្រាប់សត្វនីមួយៗ) ។ ការឈឺចាប់យូរ (ម្តងហើយម្តងទៀត ការធ្វើទារុណកម្ម) នៃសត្វចិញ្ចឹម សត្វ Do-mestic សត្វព្រៃ MS R5 (សម្រាប់សត្វនីមួយៗ)។

សម្លាប់អ្នកដទៃ MS R7 (ការការពារខ្លួន MS R4) ។ Kill's Pet, Domestic, Wild animal, សម្រាប់សត្វនីមួយៗ MS R6 (មិន អនុវត្តចំពោះ Vet, Butcher, Ranger)។

អំពើហិង្សាប្រឆាំងនឹងវត្ថុ (ការបំផ្លិចបំផ្លាញ) MS R4 (ការទូទាត់សំណង) ។

ចំណាំ! Adult Shire, Provincial Rehab R1-7 ត្រូវបានអនុវត្ត។

បញ្ចប់អំពើហិង្សាលើស្ត្រីក្នុងផ្ទះ ការរំលោភសេពសន្ថវៈ (ផ្ទះ សិក្សា ផ្លូវ ការងារ..)!



គ្មានការអត់ឱនចំពោះអំពើហិង្សា លើស្ត្រី!



មនុស្សពេញវ័យមិនមើល ឬលេងកីឡាដែលមានទំនាក់ទំនងហិង្សា កីឡាវាយតប់ ហ្គោមហិង្សា វីដេអូហិង្សា... Shire បិទកន្លែងទាំងអស់ ដែលបង្ហាញ ឬអញ្ជាញឱ្យចូលរួមក្នុងអំពើហិង្សា។ អ្នកផ្សាយពាណិជ្ជកម្ម អ្នកផ្សព្វផ្សាយ អ្នកឧបត្ថម្ភកីឡាហិង្សា ការកម្សាន្ត ហ្គោម... ត្រូវ បានបិទ ទទួលបាន MS R7។ ហ្គោមហិង្សា វីដេអូត្រូវបានលុប លុប រុះរើ ដោយ Shire ដោយគ្មានសំណង។

ជាន់ខ្ពស់

អ្នកចាស់អាយុ ៦៣ ឆ្នាំ + គាត់ ៦៣ ឆ្នាំ + ។ ច្បាប់សម្រាប់មនុស្សពេញវ័យអនុវត្តចំពោះជនរងគ្រោះ និងជនល្មើសជាន់ខ្ពស់។ បញ្ចប់ ការរំលោភបំពាន!

ក្រុមក្មេងទំនើង

3 នាក់ ឬច្រើននាក់ (កុមារ យុវជន មនុស្សពេញវ័យ និងមនុស្សចាស់) ដែលប្រមូល ផ្គុំគ្នាប្រព្រឹត្តអំពើហិង្សា គឺជាក្រុមក្មេងទំនើង។ អំពើហិង្សាដោយក្រុមមនុស្សកំសាក ជា ការគំរាមកំហែងដល់សហគមន៍។ សមាជិកក្រុមត្រូវមានទោសដោយសមាគម (ចូលរួមមើលមិនមាន)។



ការឈឺចាប់ (ដោយមានឬគ្មានអាវុធ) ជនរងគ្រោះគឺជាឧក្រិដ្ឋកម្ម៖ សត្វក្នុងផ្ទះ សត្វចិញ្ចឹម សត្វព្រៃ MS R5 សម្រាប់សមាជិក Gang គ្រប់រូប។ កុមារ យុវជន មនុស្សពេញវ័យ មនុស្សចាស់ MS R6 សម្រាប់សមាជិក Gang គ្រប់រូប។

ការសម្លាប់ (ដោយមាន ឬគ្មានអាវុធ) ជនរងគ្រោះគឺជាឧក្រិដ្ឋកម្ម៖ សត្វចិញ្ចឹម សត្វចៃក្នុងស្រុក សត្វព្រៃ MS R6 សម្រាប់សមាជិក Gang គ្រប់រូប។ កុមារ យុវជន មនុស្សពេញវ័យ មនុស្សចាស់ MS R7 សម្រាប់សមាជិក Gang គ្រប់រូប។

អំពើហិង្សាសាប្រឆាំងនឹងវត្ថុ (ការបំផ្លិចបំផ្លាញ) MS R4 (ការទូទាត់សំណង) អនុវត្តចំពោះសមាជិកក្រុម Gang គ្រប់រូប (មានកំហុសដោយសមាគម)។

ការសម្លុត ធ្វើបាប

យ៉ាងចាស់ដែ ការបំភិតបំភ័យ ការត្រួតត្រាអ្នកដទៃគឺជាការសម្លុត។ ការបៀតបៀនដោយជោគជ័យក្លាយជាការញៀនដដែលៗ។ ការសម្លុត (ការវាយលុកតាមអារម្មណ៍) ចាប់ផ្តើមដោយការបំភិតបំភ័យ អាចវិវត្តទៅជាការវាយដំ... សម្ព័ន្ធមិត្តរបស់សម្លុតសម្លុតហ្នំពុំទទួនដោយមនុស្សកំសាក។ ពួកគេក្លាយជាក្រុម។

ការសម្លុតនិងក្រុមក្មេងទំនើងក្លាយជាកំហុសដោយសមាគម។

ការគំរាមកំហែង, MS R1. ការគំរាមកំហែង MS R2 ។ ធ្វើទុក្ខ ឬសម្លាប់, កុមារបុគ្គល, អនីតិជន, មនុស្សពេញវ័យ, មនុស្សចាស់។ ច្បាប់ក្រុមត្រូវអនុវត្ត។

ការដឹកជញ្ជូនប្រតិបត្តិការ

របស់ Transport Bully (ផ្លូវអាកាស ផ្លូវគោក សមុទ្រ)៖ ភ្លើងឆេះ កាត់ផ្តាច់ សំឡេងខ្លាំង កន្ទុយកង់ បើកលើស ល្បឿនកំណត់៖ យានជំនិះ MS R1+ និងអាជ្ញាប័ណ្ណត្រូវឃាត់ទុករយៈពេល 1 ខែ។

ប្រណាំង, សាំងវិច (យានជំនិះដែលធ្វើដំណើរតាមដងផ្លូវ, រាវាងជនរងគ្រោះមិនអោយប្តូរគន្លង ឬបត់), រថយន្ត MS R2 + និង li-cense ត្រូវបានឃាត់ទុករយៈពេល 6 ខែ។



គ្មានអាជ្ញាប័ណ្ណ ចំណាប់ខ្មាំង (សាំងវិច + យានជំនិះនៅខាងមុខ និងខាងក្រោយ) បង្ខំលើផ្លូវ៖ រថយន្ត MS R3+ (បុក) និងដកអាជ្ញាប័ណ្ណដឹកជញ្ជូនអស់មួយជីវិត។

ឡានចតអ្នកណាម្នាក់របួស MS R4+ ឡាន (បុក) ដកអាជ្ញាប័ណ្ណអស់មួយជីវិត។ នរណាម្នាក់ត្រូវបានសម្លាប់, រថយន្ត MS R5+ (កំទេច) បាត់បង់អាជ្ញាប័ណ្ណជារៀងរហូត។



ការដឹកជញ្ជូនជាមួយ Bullbar គឺជាអាវុធ។ ការដឹកជញ្ជូនប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់គឺជាអាវុធ។ ការដឹកជញ្ជូន Suv គឺជាអាវុធ។ ច្បាប់អាវុធត្រូវបានអនុវត្ត។



អាកប្បកិរិយា សារធាតុបំប្លែងចិត្ត អំពើហិង្សាទាក់ទងនឹងគ្រឿងស្រវឹង MS កើនឡើង ទ្រេដង (x 2)។ ការផ្លាស់ប្តូរឥរិយាបថដែលទាក់ទងនឹងអំពើហិង្សា MS ត្រូវបានបំប៉ោង (x 3) ។ ទាំងអាល់កុល + ឥរិយាបថ, សារធាតុផ្លាស់ប្តូរ, ថ្នាំ MS ត្រូវបានគុណនឹងប្រាំ (x 5) ។

ទំនាក់ទំនងកីឡា ទំនាក់ទំនងកីឡា

លើកទឹកចិត្តដល់ការសម្តែង (បំភិតបំភ័យ) របួស (ពិការ ស្លាប់) ចោរកម្ម ឧក្រិដ្ឋកម្ម (វាយដំ សម្លាប់)។ កីឡាទំនាក់ទំនងវិជ្ជាជីវៈក៏លើកទឹកចិត្តឱ្យ មានការក្លែងបន្លំ (ការភ្នាល់ ការទទួលស្គាល់ ពានរង្វាន់ ចំណងជើង) ពាណិជ្ជកម្ម (ផលិតផលដែលមានការរក្សាសិទ្ធិលើសតម្លៃ) រាងកាយ ចិត្ត ការ ផ្លាស់ប្តូរសារធាតុញ្ជ្រូន (ត្រូវការឈ្នះ សម្លាញ់ពីចិត្តភ័ក្តិ អ្នកឧបត្ថម្ភ)។ កីឡាទំនាក់ទំនងត្រូវបានបែងចែករវាងព្រឹត្តិការណ៍ក្រុម និងបុគ្គល។

ចំណាំ! គ្មានអារុធ្យត្រូវបានប្រើប្រាស់ទេ។

ទំនាក់ទំនងកីឡាគឺជាការកម្សាន្ត ការប្រកួតប្រជែង ឥស្សរជនដែលមានអ្នកឈ្នះតែ 1 នាក់ប៉ុណ្ណោះ។ ប្រកួតប្រជែង, elitist, បង្កើត Apartheid ។ អ្នកឈ្នះត្រូវបានលាបពណ៌ដោយ acolytes, សិរីរុងរឿង, រង្វាន់, ប្រាក់, ត្រូវបានគោរពបូជា (មិនពិត), គោរពបូជា (បម្រុងទុកសម្រាប់តែ 1 ព្រះ) ។ Loos-er ត្រូវបានគេស៊ីបន្ទោស, ប្រមាថ, ស្មោះទឹកមាត់ដាក់, ស្អប់នៅ, ពាសដោយសម្រាម, គ្មានមិត្ត, ត្រូវ បានគេគេចចេញ។ ទំនាក់ទំនងវិជ្ជាជីវៈកីឡា ពាណិជ្ជកម្ម-សង្គមនិយម (ភ្នាល់, ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ, ម្ចាស់, អ្នកឧបត្ថម្ភ) គឺពុករលួយ អ្នករកប្រាក់កម្រៃ និងឧក្រិដ្ឋជន។ ទំនាក់ទំនងតាម - កីឡា។



ទំនាក់ទំនងកីឡាត្រូវការគោលបំណងកសាងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធ សម្ភារៈបរិក្ខារ ខ្លះខ្លាយ ធនធានសហគមន៍ បង្កើត បំណុល សហគមន៍ (រយៈពេលវែង) ។ គ្រឿងបរិក្ខារទាំងនេះ គឺជាអ្នកខ្លះខ្លាយថាមពល និងអ្នកបំពុល។ ពួកវាស្ថិតនៅក្រោមការប្រើប្រាស់ខ្ពស់ក្នុងការ ចំណាយលើការថែទាំ។ ពួកគេបង្កើតសំរាម (ច្រើន) ចលាចលចរាចរណ៍ (ការបំពុល) ខ្លះខ្លាយពេលវេលាប៉ូលីស។



ទំនាក់ទំនងក្រុមកីឡា៖ បាល់ទាត់៖ អាមេរិក (ប្រឌីឌីន) អូស្ត្រាលី (ច្បាប់អូស្ត្រាលី) ហ្គេលិ ក លីក បាល់ឱប សហព័ន្ធបាល់ឱប...

ហុកគី៖ បាល់, វាល, ទឹកកក, អ៊ិនធឺណេត, ប៉ូឡូ, រ៉ូឡី, ផ្លូវ, ~ បាល់ទះ ដៃ ~ ប៉ូឡូទឹក ~ កីឡាបុគ្គល ទំនាក់ទំនង៖ ប្រដាល់: ប្រដាល់, ជង្គង់ទទេ, ទាត់, Musti yuddha, ប្រយុទ្ធតាមដងផ្លូវ, ...

ក្បាច់គុន៖ ជូជីសីស កុងហ្វូ ម៉ៃថា តេក្វាន់ដូ ... ចំបាប់៖ ចំបាប់, ស៊ីម៉ូ,...

ទំនាក់ទំនងក៏ឡាប្រើកម្លាំងប៉ះពាល់រាងកាយដោយចេតនា ឬដោយចៃដន្យ។ នេះបណ្តាល ឱ្យមានការឈឺចាប់ របួស ពេលខ្លះពិការ ឬស្លាប់។ ការគ្រោងទុកធ្វើឱ្យវាក្លាយជាឧក្រិដ្ឋ កម្ម ការវាយប្រហារដែលបានគ្រោងទុករបស់ MS R4 ប្រសិនបើអ្នករបួសស្លាប់ ការគ្រោង និងសម្លាប់ MS R7 ។ សមាជិកក្រុម គ្រូបង្វឹកមានទោសដោយសមាគម។



ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយមិនល្អ សាលារៀនមិនល្អ ឪពុកម្តាយមិនល្អបានដាក់អ្នកចូលរួមកីឡា (Bully's, Thug's ដែលធ្វើបាប គ្នាទៅវិញទៅមក) ជាគំរូវិលជុំដល់កុមារ និងអនីតិជន។ ជាលទ្ធផល កុមារ អនីតិជនគិតថា វាជាការត្រឹមត្រូវក្នុងការ សម្តុត ធ្វើបាប ឬធ្វើឲ្យអ្នកដទៃរងរបួស។ ការប្រើប្រាស់ និងភាពអាចទទួលយកបាននៃ 'អំពើហិង្សា' ចាប់ផ្តើមដោយ ទំនាក់ទំនងកីឡា។ ការមិនប្រើអំពើហិង្សាសាមាគមន័យថា៖

'គ្មានទំនាក់ទំនងកីឡា' ។

ទំនាក់ទំនងកីឡាត្រូវបានប្រើប្រាស់ដោយពពួកប៉ារ៉ាស៊ីត ឈ្មោះស្រី ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយដែលរកប្រាក់ចំណេញ អ្នកឧបត្ថម្ភដើម្បីផ្សាយពាណិជ្ជកម្ម ទីផ្សារសម្រាប់ការញៀន៖ ការសេពគ្រឿងស្រវឹង ការជក់បារី ហាងភ័ង ការលេងល្បែងស៊ីសង អាហារហ័ស ឧបករណ៍ប្រើប្រាស់... ការលេងល្បែង ស៊ីសង ការប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន និងអត្តពលិកដែលមានឥស្សរជននិយម (អ្នកកម្សាន្ត) នាំឱ្យ ការបោកប្រាស់, អំពើពុករលួយ។ ការផ្សាយ ពាណិជ្ជកម្ម និងទីផ្សារនាំឱ្យមានការកេងប្រវ័ញ្ចពីអ្នកគាំទ្រដែលងាយយល់!

ប្រិយមិត្តទស្សនិកជនដែលចូលចិត្តទស្សនាការសម្តុត ឃោរឃៅ ឃោរឃៅ ឈឺចាប់ របួស ស្លាប់... ' ឈឺ' !!! ពួកគេក៏ នឹងរីករាយចំពោះអ្នក និងក្រុមគ្រួសាររបស់អ្នករងទុក្ខ រក្សាភាពស្ងប់ស្ងាត់ពីពួកគេ។ ដោយសារលក្ខខណ្ឌត្រឹមត្រូវ អ្នកគាំទ្រ ទាំងនេះនឹងក្លាយទៅជាហិង្សា ពួកគេជឿថាអំពើហិង្សាលើអ្នកដទៃគឺមិនអីទេ។



រដ្ឋាភិបាលដែលអនុញ្ញាតឱ្យកីឡាទំនាក់ទំនងត្រូវទទួលខុសត្រូវជំនួស។ រដ្ឋាភិបាលដែលដាក់សហគមន៍ជំពាក់បំណុលគេដើម្បីសម្រួលទំនាក់ទំនងកីឡា ត្រូវទទួលខុសត្រូវជាមួយសិទ្ធិនិង ទ្រព្យសម្បត្តិឯកជនរបស់ខ្លួនដើម្បីសងបំណុលនេះឡើងវិញ! ការគ្នាល់ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ អ្នកឧបត្ថម្ភត្រូវបាន ជៀសវាង។ ប្រព្រឹត្តិបទឧក្រិដ្ឋ (វាយដំ សម្លាប់..) ដោយផ្សព្វផ្សាយ ទទួលបានផលពីបទល្មើស ត្រូវកាត់ទោស! កម្មសិទ្ធិ ឯកជននៃកីឡាទំនាក់ទំនងត្រូវបានលុបចោលសិទ្ធិទាំងអស់ ទ្រព្យសម្បត្តិត្រូវបានរឹបអូសដោយគ្មានសំណង!

អ្នកអប់រំត្រូវពន្យល់អ្នកប្រាជ្ញរបស់ពួកគេថា ទំនាក់ទំនងកីឡាប្រយុទ្ធ-ស្រមោចមិនមែនជាកំរូទេ។ អ្នកប្រយុទ្ធទាំងនោះ គឺជាអ្នកសម្តុត ចោរ ឧក្រិដ្ឋកម្ម។

ណាល់.. គេត្រូវបានគេគេចចេញ។ អ្នកអប់រំដែលអនុញ្ញាត ឬលើកទឹកចិត្តអ្នកប្រាជ្ញឱ្យចូលរួមក្នុងកីឡាទំនាក់ទំនងត្រូវបានដកចេញ ពីការអប់រំ។ ពួកគេក៏ទទួលខុសត្រូវចំពោះអ្នកប្រាជ្ញរបស់ណាមួយដែលទទួលបាន។

ឪពុកម្តាយពន្យល់កូនរបស់ពួកគេថា ទំនាក់ទំនងអ្នកប្រយុទ្ធកីឡាមិនមែនជាកំរូទេ ហើយត្រូវបានជៀសវាង។ ឪពុកម្តាយដែល អនុញ្ញាត ឬលើកទឹកចិត្តកូនរបស់ពួកគេឱ្យចូលរួមក្នុងកីឡាទំនាក់ទំនង គឺមិនមានការទទួលខុសត្រូវ។ ឪពុកម្តាយត្រូវបានអប់រំ ឡើងវិញ។ ឪពុកម្តាយធ្វើបាបកូន។ កុមាររងគ្រោះ, ឪពុកម្តាយជួលត្រូវបានចោទប្រកាន់ពីបទធ្វេសប្រហែស, MS R3

Zero Tolerance to Contact Sport Fight sports ការកម្សាន្តកីឡា ប្រយុទ្ធ (ប្រយុទ្ធ) គឺជា

កីឡាទំនាក់ទំនង

ប្រកួតប្រជែង។ អ្នកប្រយុទ្ធ 2 នាក់ ឬច្រើននាក់ប្រយុទ្ធគ្នាក្នុងសមរម្យភូមិភ្នែងធ្វើ ឬពិតប្រាកដ។ អ្នកប្រយុទ្ធអាចប្រដាប់ដោយអាវុធ។



ការប្រយុទ្ធមានគោលបំណងធ្វើឱ្យបួស កាត់ក្បាល ឬសម្លាប់មនុស្ស ជាការកម្សាន្តសម្រាប់អ្នកគាំទ្រ ដែលរង្វង់ស្មារតី។



ការភ្នែងធ្វើ ឬ ការប្រយុទ្ធគ្នាពិតប្រាកដត្រូវបានបង្ហាញដោយ មនុស្សឈឺ មើលដោយមនុស្សឈឺ។

បុគ្គលណាដែលចូលចិត្តមនុស្សឈឺ ឬស្លាប់ត្រូវការជំនួយផ្នែក វិកលចរិត។

បច្ចេកទេសប្រយុទ្ធ៖ បាញ់ធ្នូ

ប្រដាល់សេរី កីឡាសមរម្យ ប្រដាល់ គុនដាវ Jiu Jitsu ការ៉ាតេ ខេនដូ ខេនប៉ូ ប្រដាល់ទាត់ កុងហ្វូ កណ្តាប់ដៃដែក ក្បាច់គុណ បុរាណ ក្បាច់គុនចម្រុះ មុយថៃ បាញ់ប្រហារ បាញ់- ing, Stick fight, Sword fight, Taekwondo,...

អាវុធប្រយុទ្ធ៖ ពូថៅ ធ្នូ ស្បៀត

លង្ហិន ឈើឆ្កាង ដាវកោង ដាវ អេប៉ូ ហ្វីល មេស ណុនឆាតុស កាំភ្លើងខ្លី ដាវ ដាវខ្លី កាំភ្លើងខ្លី ដំបង ដាវត្រង់ តេកកូ ក្រញាំខ្លា...



សមរម្យគឺជាការកម្សាន្តប្រយុទ្ធដែលត្រូវបានបំផុសគំនិតដោយសិទ្ធិផ្តាច់មុខដៃអូហ្គេមហ៊ីងសា។ គោលបំណងរបស់វាគឺដើម្បីបំបែក, សម្លាប់។ ការកម្សាន្តនេះគឺមានលក្ខណៈជាក់ស្តែង ប៉ុន្តែមិនមែនជាការពិតទេ។ ចង់សម្លាប់មនុស្សម្នាក់ទៀតគឺអសីលធម៌។ ជៀសវាងការកម្សាន្តនេះ។ បញ្ចប់សមរម្យគឺជាការកម្សាន្ត។ បញ្ចប់អូហ្គេមហ៊ីងសា។

កីឡា ប្រយុទ្ធ (ប្រយុទ្ធ) ត្រូវបានជៀសវាង និងបញ្ចប់។

កន្លែងហ្វឹកហាត់ និងព្រឹត្តិការណ៍កីឡាប្រយុទ្ធទាំងអស់ត្រូវបានកម្ទេច កែច្នៃឡើងវិញ (ផ្ទះចង្កោម SmeC សួនច្បារផ្សារ ..)

អ្នកប្រយុទ្ធកីឡាប្រយុទ្ធត្រូវបានបដិសេធ។ កំណត់ត្រារបស់ពួកគេត្រូវបានលុប។

ឪពុកម្តាយពន្យល់ដល់កូនរបស់ពួកគេថា ការប្រកួតកីឡាប្រយុទ្ធមិនមែនជាកំរូទេ។ ផ្ទុយទៅវិញ ពួកគេត្រូវបានគេគេចចេញ និងខ្មាសគេ។

អ្នកអប់រំត្រូវពន្យល់អ្នកប្រាជ្ញរបស់ពួកគេថា អ្នកប្រយុទ្ធកីឡាមិនមែនជាកំរូទេ។ ផ្ទុយទៅវិញ ពួកគេត្រូវបានគេគេចចេញ និងខ្មាសគេ។

រដ្ឋាភិបាលដែលគាំទ្រការកម្សាន្តកីឡាវាយតប់ (Combat) ត្រូវបានដាក់ឡើងវិញ កាត់ទោស អ្នកផ្សាយពាណិជ្ជកម្មកីឡា MS R7 Fight (Combat) អ្នកផ្សព្វផ្សាយ អ្នកឧបត្ថម្ភ

ត្រូវគេចវេស ខ្មាសគេ និងកាត់ទោស MS R7 !!!

Zero Tolerance ដើម្បីប្រយុទ្ធនឹងកីឡា

ការកម្សាន្តតាមប្រព័ន្ធឌីជីថល អំពើហិង្សាឌីជីថល

គំរាមកំហែងដល់ចិត្តទន់ខ្សោយ និងគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍។ ខួរក្បាលលាងខួរក្បាលដើម្បីទទួលយកអំពើហិង្សាដែលធ្វើអោយមនសិការរបស់គេស្លឹកស្រពន់។ អំពើហិង្សាតាមប្រព័ន្ធឌីជីថលមិនអាចទទួលយកបានទេ ព្រោះវាជំរុញឱ្យមានអំពើហិង្សាជាក់ស្តែង។



អំពើហិង្សាជាផ្នែកមួយនៃការកម្សាន្តបែបឌីជីថល (ហ្គេម ភាពយន្ត វីដេអូ កន្លែងផ្ទុក ទូរទស្សន៍...) ការផលិតបានបញ្ចប់។ ច្បាប់ចម្លងដែលមានស្រាប់ត្រូវបានលុប លុប រុះរើ.. អ្នកផលិតអំពើហិង្សាតាមប្រព័ន្ធឌីជីថល អ្នកសរសេរ អ្នកដឹកនាំរឿង គំនូរដីថល អ្នកផលិត អ្នកទីផ្សារ អ្នកលក់វាយត្រូវបានកាត់ទោស MS R7 ។ ស្ថានីយ៍ទូរទស្សន៍ គេហទំព័រអ៊ីនធឺណិត ដែលបង្ហាញការកម្សាន្ត 'ហិង្សា' បាត់បង់អាជ្ញាប័ណ្ណរបស់ពួកគេ ត្រូវបានបិទ។

អាវុធ មានតែ

ខាងក្រៅ (យោធា) និងផ្ទៃក្នុង (ការអនុវត្តច្បាប់) សន្តិសុខរបស់រដ្ឋាភិបាលត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យមាន ឬប្រើប្រាស់អាវុធ។ ការផ្តល់ លក់អាវុធនៅឱ្យរដ្ឋាភិបាលមិនមែនរដ្ឋាភិបាល រួមទាំងសន្តិសុខឯកជន ជនស៊ីវិល ក្តីបកាំភ្លើង អ្នកប្រមាញ់ ក្តីបកាំភ្លើងខ្លី សមាគមកាំភ្លើង.. គឺជាការគំរាមកំហែងដល់សហគមន៍ ឧក្រិដ្ឋកម្ម MS R7 ។ ចប់!

មនុស្សខ្លះមានអាវុធដោយសារពួកគេមានគម្រោងប្រើវា។ ប្រជាជនដទៃទៀតមានអាវុធសម្រាប់បំភិតបំភ័យ ប៉ុន្តែមិនមានគម្រោងប្រើដើម្បីធ្វើបាបសម្លាប់។ ទាំងពីរបញ្ចប់ដោយការប្រើអាវុធរបស់ពួកគេប្រសិនបើមានស្ថានភាពមួយកើតឡើង ការភ័យខ្លាច, an-ger, ញុះញង់,.. ក្នុងស្ថានភាពដូចនេះពួកគេមិនអាចប្រើអាវុធប្រសិនបើមិនមាន។ ការកាន់កាប់ ឬមានអាវុធ ហើយប្រើប្រាស់វាដើម្បីការពារការវាយប្រហារដែលជិតមកដល់ ឬយល់ឃើញ មិនមែនជាការការពារខ្លួននោះទេ។ វានឹងពេញលេញដោយប្រើហិង្សា (រឬស សម្លាប់) ត្រូវការ 'ស្តារនីតិសម្បទា'។

វត្ថុណាមួយដែលប្រើសម្រាប់ធ្វើបាប ឬសម្លាប់មនុស្ស សត្វ សត្វព្រៃ... គឺជាអាវុធ។ អាវុធត្រូវបានចាត់ថ្នាក់ទៅជាអាវុធដែលបញ្ចេញគ្រាប់ធ្លោង (ព្រួញ គ្រាប់កាំភ្លើង គ្រាប់ព្រួញ..) និងអាវុធ (ពូថៅ ក្តីប កាំបិត..) ដែលមិនមាន។



ការគម្រាមកំហែងយ៉ាងខ្លាំងចំពោះសហគមន៍គឺ Knife fetishists និង Gun freaks ។ ទាំងពីរ ត្រូវរំសាយអាវុធនិងស្តារនីតិសម្បទា! សាធារណជនទូទៅគ្មានសិទ្ធិកាន់អាវុធទេ។

អ្នកកាន់កាំបិតមិនអាចចាកចេញពីផ្ទះដោយគ្មានអ្វីដែលមុតស្រួចនិងចង្កូលទេ។ ហេតុផលរបស់ពួកគេសម្រាប់ការកាន់អាវុធ៖ ការគ្រប់គ្រង ការភ័យខ្លាច អំណាច ភាពប្រាកដប្រជា ការការពារ ការការពារខ្លួន ដើម្បីទទួលបានការគោរព។ អ្នកលេងកាំបិតទំនងជាត្រូវចាក់នៅពេលប្រដាប់អាវុធ។ កាំបិតជាអ្នកគម្រាមសហគមន៍! កាន់កាំបិត MS R2. គំរាមនឹងកាំបិត MS R3 វាយមនុស្សដោយកាំបិត MS R5. ធ្វើទារុណកម្មនរណាម្នាក់ដោយកាំបិត MS R6 ។ សម្លាប់មនុស្សដោយកាំបិត MS R7.

កាំភ្លើងមិនអាចរស់ដោយមិនដឹងថាខ្លួនមានកាំភ្លើង។ ហេតុផលរបស់ពួកគេសម្រាប់ការកាន់អាវុធ៖ ការគ្រប់គ្រង ការភ័យខ្លាច សម្ពាធពីមិត្តភក្តិ អំណាច ការគាំទ្រ ការការពារខ្លួន ដើម្បីទទួលបានការគោរព។ កាំភ្លើងខ្លីទំនងជាត្រូវបាញ់នៅពេលប្រដាប់អាវុធ។ ការបាញ់កាំភ្លើងគឺជាការគំរាមកំហែងសហគមន៍ដ៏អស្ចារ្យ។

កាន់កាំភ្លើង MS R2. បាញ់គំរាម MS R3. បាញ់សម្លាប់មនុស្សដោយកាំភ្លើង MS R5 ។ ធ្វើទារុណកម្មនរណាម្នាក់ដោយកាំភ្លើង MS R6 ។ បាញ់សម្លាប់មនុស្សដោយកាំភ្លើង MS R7 ។

កម្មសិទ្ធិឯកជននៃអាវុធបញ្ចប់។ អាវុធដែលកាន់កាប់ដោយឯកជន (ពិត ចម្លង ប្រដាប់ភ្លើងលេង) ត្រូវបានរឹបអូសដោយគ្មានសំណង និងបំផ្លាញចោល។ កម្មសិទ្ធិខុសច្បាប់ត្រូវបញ្ចប់។



ក្លឹបកាំភ្លើង ក្លឹបកាំភ្លើងខ្លី សមាគមកាំភ្លើង ផ្ទះសំណាក់ម៉ាញ៉ូ..ត្រូវបានបិទ
ចុះ។ គ្រាប់រំសេវ អាវុធត្រូវបានបំផ្លាញ ជួរចាញ់ប្រហារ
កម្មេចចោល។ សមាជិក អ្នកគ្រប់គ្រង បុគ្គលិក ទទួលបាន MS R7 ។

រដ្ឋាភិបាលដែលអនុញ្ញាតឲ្យមានការបាញ់ប្រហារក្លឹបរបស់ខ្លួន សមាគមត្រូវបានដាក់ឡើងវិញ។ សមាជិករដ្ឋាភិបាល
ទាំងអស់ត្រូវបានជំនួស ទទួលបាន MS R7 ។ ធម្មនុញ្ញដែលអនុញ្ញាតឲ្យមានការក្លែងបន្លំកាំភ្លើងត្រូវបានសរសេរឡើងវិញដោយ
ប្រើ៖ 'Law-Giver Manifest' ។

ការអត់ឱនដល់កម្រិត ចំពោះ កាំភ្លើងធ្វើឱ្យអ្នកលេងកាំបិត

ប៉ូលីស អនុវត្តច្បាប់ , Marshall, Police, Sentinel, Sheriff)



ការអនុវត្តច្បាប់ (LE) គឺ, ឯករាជ្យ, ស៊ើបអង្កេត, ណែនាំ, ការពារ
និង
អនុវត្ត។ សហគមន៍រំពឹងច្បាប់
ការអនុវត្តដោយមិនស្នាក់ស្ទើរ
ធ្វើឱ្យសុខភាព និងជីវិតរបស់ពួកគេស្ថិតក្នុងហានិភ័យ។



ការអនុវត្តច្បាប់រំពឹងថានឹងមានការគាំទ្រ និងការគោរពពីសហគមន៍។

ការធ្វើឱ្យប៉ះពាល់ដល់បុគ្គលិក LE គឺជាឧក្រិដ្ឋកម្ម MS R5 ។ ការប្រើប្រាស់វត្ថុមួយ (ខ្សែក្រវាត់,
ដំបង, អាវុធ ..) គឺជាការវាយប្រហារ MS R6 ។ ការសម្លាប់ដោយចៃដន្យ (សុខភាព សុវត្ថិភាព) MS R5. ការសម្លាប់
ដោយចេតនា (ការធ្វើឃាតការប្រហារជីវិត): MS R7 ។

បុគ្គលិក LE ត្រូវបានគេធ្វើឱ្យខូចខាតដោយសត្វចិញ្ចឹមមិនបង្កហេតុ សត្វក្នុងស្រុក
ម្ចាស់ទទួលបាន MS R3. បុគ្គលិក LE ត្រូវបានសម្លាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមដែលមិនគាំទ្រ។ សត្វចិញ្ចឹមត្រូវ
បាន បំផ្លាញ ម្ចាស់ទទួលបាន MS R4 ។ បុគ្គលិក LE រងការឈឺចាប់ដោយសារសត្វចិញ្ចឹមបង្កហេតុ សត្វក្នុង
ស្រុក។ បុគ្គលិក LE ត្រូវបានទទួលការអប់រំ ដាក់នៅចុងបញ្ចប់នៃអតីតភាពការងារ។ មិនមានវិធានការណ៍ប្រឆាំង
នឹងម្ចាស់ទេ។ បុគ្គលិក LE ត្រូវបានសម្លាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមបង្កហេតុ។



សត្វត្រូវបានបំផ្លាញម្ចាស់មិនត្រូវបានចោទប្រកាន់។ បុគ្គលិក LE ត្រូវបានបូជា។

សត្វព្រៃដែលមិនបានញុះញង់ធ្វើទុក្ខឬសម្លាប់បុគ្គលិក LE។
សត្វត្រូវបានបំផ្លាញ។ សត្វព្រៃដែលញុះញង់ធ្វើបាប LE
បុគ្គលិក។ និយោជិតត្រូវបានអប់រំហើយដាក់នៅចុងបញ្ចប់
នៃអតីតភាពការងារ។ សត្វព្រៃត្រូវបានដោះលែង។ ញាប់ញ័រព្រៃ
សត្វសម្លាប់បុគ្គលិក LE ។ សត្វត្រូវបានបំផ្លាញ។ LE
បុគ្គលិកត្រូវបានបូជា។



បុគ្គលិក LE ប្រព្រឹត្តអំពើហិង្សាសាខៈ

អ្នកផ្សេងទៀតរបស់ Hurt (រួមទាំងអំពើហិង្សាសាក្នុងគ្រួសារ) ត្រូវបានរំសាយចេញដោយ
គ្មានកិត្តិយស MS R4 ។ ការឈឺចាប់ដោយប្រើវត្ថុ (ខ្សែក្រវាត់ ដំបង អាវុធ) ត្រូវបានរំសាយ
ចេញដោយមិនគោរព។
MS R5 ។ ការឈឺចាប់យូរ (ម្តងហើយម្តងទៀត ការធ្វើទារុណកម្ម) ត្រូវបានរំសាយចេញពី
មន្ទីរពេទ្យ បុគ្គលិក MS R6 LE ឈឺ oth-



ers ក្នុងការការពារខ្លួន, ទទួលបានការប្រឹក្សា។ ប្រើកម្លាំងហួសហេតុ ត្រូវបានបញ្ជាឱ្យលាលែងពីតំណែង។

សត្វចិញ្ចឹមរបស់ Hurt, សត្វក្នុងស្រុក, សត្វព្រៃ, ត្រូវបានរំសាយចេញដោយមិនគោរព, MS R3 ។ ប៉ះពាល់ដល់សត្វចិញ្ចឹម សត្វ ក្នុងស្រុក សត្វព្រៃ ដោយប្រើវត្ថុមួយ (ខ្សែក្រវ៉ាត់ ដំបង អាវុធ...) ត្រូវបានរំសាយចេញដោយមិនគោរព MS R4 ។ ការឈឺចាប់យូរ (ម្តងហើយម្តងទៀត ការធ្វើទារុណកម្ម) សត្វចិញ្ចឹម សត្វក្នុងផ្ទះ សត្វព្រៃ MS R5 ។

ចេតនាសម្រាប់សត្វពាហនៈ សត្វក្នុងផ្ទះ (ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតពីម្ចាស់) សត្វព្រៃ (មិនមែនជាអ្នកអនុរក្ស) MS R6 អំពើ ហឹង្សាប្រឆាំងនឹងវត្ថុ (ការបំផ្លិចបំផ្លាញ) ការរំសាយដោយ

ភាពមិនសមរម្យ MS R4 (បង់ប្រាក់សំណង)។

សម្លាប់អ្នកដទៃត្រូវបានគេរំសាយដោយមិនគោរព ទទួល MS R7 ។ ឃាតករ Cops បរាជ័យក្នុងការការពារសហគមន៍។ លេសនៃការភ័យខ្លាចរបស់ពួកគេ។ មិនមានកន្លែងសម្រាប់មនុស្សកំសាក ឃាតករនៅក្នុងការអនុវត្តច្បាប់ទេ។ ផ្សេងទៀត ដែលការពារពួកគេ MS R7 ។ បុគ្គលិក LE ដែលការពារ Killer Cops មានទោស

សមាគម MS R7 ។

ចំណាំ! Adult Shire, Provincial Rehab R1-7 ត្រូវបានអនុវត្ត។

Zero Tolerance to Killer Cops !!!

រាល់សហគមន៍អាណាព្យាបាលដែលជាអាណាព្យាបាលគឺជា 'សហគមន៍ឃ្នាំមើល អ្នកជិតខាង' ដែលគាំទ្រ ជំនួយ និងការអនុវត្តច្បាប់ក្នុងតំបន់។ សង្កេត, កត់ត្រា, ផ្សាយ ឡើងវិញ : ភាពគ្មានច្បាប់, ការបំពុល, ការបំផ្លិចបំផ្លាញ, ហឹង្សា !



ប្រហែលជាត្រូវធ្វើការចាប់ខ្លួនជនស៊ីវិល។ វាជាសហគមន៍របស់អ្នក រក្សាឱ្យមានសុវត្ថិភាព សម្រាប់គ្រួសារអ្នក ...

1 ព្រះកំពុងរង់ចាំស្តាប់ពីអ្នក!

ជនរងគ្រោះ នៃ ឧក្រិដ្ឋកម្ម អធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះ និវាចន៍ចាំ 2.4.7 ។ NATm

អ្នកបង្កើតចក្រវាឡដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (1 សុំឱ្យ បន្ទូលខ្លួនទុក្ខព្រួយនិងការឈឺចាប់របស់ជនរងគ្រោះនៃឧក្រិដ្ឋកម្មជួយជនរងគ្រោះនៃ ឈ្មោះ) ឧក្រិដ្ឋកម្មទទួលបានយុត្តិធម៌និងសំណង ខ្ញុំសន្យាថានឹងជួយផ្តន្ទាទោសឧក្រិដ្ឋកម្មមិនចេះចប់។ ថាអំពើអាក្រក់ត្រូវបានដាក់ទោសក្នុងជីវិត និងជីវិតក្រោយជីវិត ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ 1 និងសេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបាន ប្រើនៅថ្ងៃជនរងគ្រោះនៃឧក្រិដ្ឋកម្ម (CG Kalender)!



រដ្ឋាភិបាល

ការធ្វើទារុណកម្មមនុស្ស សត្វគឺអាក្រក់ ប្រឆាំង ១ ព្រះ មិនអាចទទួលយកបាន។ នៅឡើយ
រដ្ឋាភិបាលជាច្រើនជំរុញ ឬអនុញ្ញាតឱ្យរឿងនេះកើតឡើង។ ពេញនិយមជាមួយ Chi-na សហរដ្ឋអាមេរិក ស៊ីរី .. រដ្ឋាភិបាលដែលអនុញ្ញាត
ឱ្យធ្វើទារុណកម្មត្រូវបានជំនួស ហើយអ្នកពាក់ព័ន្ធទាំងអស់ត្រូវបានកាត់ទោស MS R6 ។

សម្លាប់ (ប្រហារជីវិត) ជាទណ្ឌកម្មមិនអាចទទួលយកបាន!
រដ្ឋាភិបាលជាច្រើនជំរុញ ឬអនុញ្ញាតឱ្យរឿងនេះកើតឡើង។
ពេញនិយមជាមួយប្រទេសចិន ជប៉ុន អាមេរិក ឥណ្ឌូណេស៊ី អ៊ីរ៉ង់ ស៊ីរី .. ការសម្លាប់ (ការធ្វើឃាត)
គឺជាផ្នែកមួយនៃនយោបាយការបរទេសរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក។ រុស្ស៊ីធ្វើឃាតអ្នកប្រឆាំងនយោបាយ។
រដ្ឋាភិបាលដែលអនុញ្ញាតឱ្យមានការសម្លាប់ត្រូវបានជំនួសហើយអ្នករាល់គ្នា។



ពាក់ព័ន្ធត្រូវកាត់ទោស MS R7 ។

ចិន អាមេរិក... ញុះញង់ឱ្យមានសង្គ្រាមស៊ីវិល ជាផ្នែកនៃគោលនយោបាយការបរទេស។ នេះគំរាមកំហែងដល់
ការរួមរស់ដោយសន្តិវិធី គឺអាក្រក់ ប្រឆាំង ១ ព្រះ មិនអាចទទួលយកបាន។ ប្រទេស
ជាមួយនឹងគោលនយោបាយនេះ រដ្ឋាភិបាលរបស់ពួកគេត្រូវបានជំនួស ហើយរដ្ឋាភិបាលទាំងអស់។
សមាជិកទទួលខុសត្រូវ MS R7 ។

យោធា

យោធាគឺដើម្បីការពារសហគមន៍ពីការគំរាមកំហែងពីខាងក្រៅ។ យោធាមិនមែនទេ។
អ្នកឈ្លានពាន ប៉ុន្តែ 'អ្នកការពារ' ។ យោធាគឺយកអ្នកទោស។ ការសម្លាប់គឺដើម្បី
ត្រូវជៀសវាងរាល់ការចំណាយ។ អាវុធ Knockout ត្រូវបានប្រើ។ យោធានោះ។
ចលនាប្រឆាំងនឹងប្រជាជនរបស់ពួកគេគឺជាភេរវករ។ MS R7 ។ យោធាយើងធ្វើកូដកម្មទុកជាមុនឬគឺ ១
st to invaded ក្លាយជា៖ ឧក្រិដ្ឋជនសង្គ្រាម ៖

MS R7 ។

មន្ត្រី និង NCO (Non Commission Officer) គឺជាអ្នកដឹកនាំដែលបង្ហាញ
ការដឹកនាំប្រកបដោយសីលធម៌ ស៊ីវិល និងវិជ្ជាជីវៈ។ ទាហានធ្វើតាមបញ្ជា។ Offi-cers និង NCO's ដែលធ្វើតាមបញ្ជា
ដោយងងឹតងងុល មិនស័ក្តិសមធ្វើជាអ្នកដឹកនាំ និង
ត្រូវបានទម្លាក់ឋានៈជាទាហាន។

មន្ត្រី, NCO's ដែលធ្វើតាមបញ្ជា និងប្រើប្រាស់អាវុធ: នៃការបំផ្លិចបំផ្លាញទ្រង់ទ្រាយធំ ការសម្លាប់រង្គាល ការខូចខាតបរិស្ថាន។
ប្រតិបត្តិ : មនុស្ស, pris-oners; ការធ្វើទារុណកម្ម: មនុស្ស, អ្នកទោស; ជាឧក្រិដ្ឋជន ពួកគេត្រូវបានដោះលែង

MS R7 ។ មន្ត្រី NCO ដែលធ្វើសកម្មភាពយោធាប្រឆាំងនឹងខ្លួនឯង
ចំនួនប្រជាជនគឺជាភេរវករដែលត្រូវបានរំសាយចេញ MS R7 ។ មន្ត្រី,
NCO's ដែលសហការជាមួយ Invader, Occupier គឺជា Traitors, MS R7 ។
មន្ត្រី NCO ដែលសម្លាប់អ្នកប្រយុទ្ធដែលគ្មានអាវុធ ឬជនស៊ីវិល គឺជាមនុស្សអាក្រក់
មនុស្សកំសាក MS R7 ។

ការប្រើប្រាស់អាវុធនៃការសម្លាប់រង្គាល, ការប្រើប្រាស់អាវុធនៃការបំផ្លិចបំផ្លាញ,
ការប្រើប្រាស់អាវុធដ៏ធំ ការខូចខាតបរិស្ថាន គឺជាឧក្រិដ្ឋកម្មសង្គ្រាម!

ការផលិតអាវុធខាងលើទាំងអស់បានបញ្ចប់។ ឃ្នាំងស្តុក និងសម្ភារៈផលិតត្រូវបានបំផ្លាញ កែច្នៃឡើងវិញសម្រាប់គោលបំណងសន្តិវិធី។ អ្នកវិទ្យាសាស្ត្រដែលបំផ្លិចបំផ្លាញអាវុធទាំងនេះត្រូវបានកាត់ទោស MS R7 ។ រដ្ឋាភិបាលដែលស្តុកទុក ប្រើប្រាស់ ឬកំរាមកំហែងក្នុងការប្រើប្រាស់អាវុធទាំងនេះត្រូវបានជំនួសវិញ គឺ MS R7 ។

បុគ្គល ឬអង្គការណាដែលរកប្រាក់ចំណេញពីអាវុធទាំងនេះត្រូវបានកាត់ដោយពាក្យសំដី MS R7 ។



1 ព្រះកំពុងរង់ចាំស្តាប់ពីអ្នក!

ជនរងគ្រោះ នៃ សង្គ្រាម ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះ

ទិវាចងចាំ 3.4.7 ។ NATm

អ្នក បង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត អាណាព្យាបាលដែលស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (1 ឈ្មោះ)



សន្យាជួយ ទទួលបានជំនួយសហគមន៍សម្រាប់ជនរងគ្រោះនៃសង្គ្រាម សុំដើម្បីសម្រាលទុក្ខសោក និងការឈឺចាប់របស់ជនរងគ្រោះនៃសង្គ្រាម I សន្យាថានឹងជួយកាត់ទោសឧក្រិដ្ឋជនសង្គ្រាម សុំឱ្យការឈ្លានពានត្រូវបានលុបចោល ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ 1 និងសេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅលើ ជនរងគ្រោះនៃសង្គ្រាម (CG Kalender)!



សន្តិភាព

ពានរង្វាន់សន្តិភាព នំរវេស (ល្អបែប) នឹងត្រូវប្រគល់ជូនបុគ្គលដែល ... បានធ្វើកិច្ចការច្រើនបំផុត ឬល្អបំផុតសម្រាប់ភាពរវាងរវាងប្រជាជាតិ សម្រាប់ការលុបបំបាត់ ឬកាត់បន្ថយកងទ័ពឈរជើង និងសម្រាប់ការរៀបចំ និងការលើកកម្ពស់សមាជសន្តិភាព។ ពួកគេបានប្រគល់រង្វាន់ដល់ប្រធានាធិបតីអាមេរិក បារ៉ាក់ អូបាម៉ា។ មេទ័ព!

អូបាម៉ា (ឃាតក ឈ្លានពាន មេទ័ព អ្នកកាន់កាប់ ភេរវករឈានមុខគេលើពិភពលោក) ភេរវករសកម្មបំផុតបញ្ជូន 'CIA Drones' របស់គាត់ទៅធ្វើភេរវកម្ម ធ្វើបាប និងសម្លាប់ជនស៊ីវិល (កុមារ ម្តាយ ឪពុក មនុស្សចាស់) នៅ 'អាហ្សហ្គានីស្ថាន អ៊ីរ៉ាក់ លីប៊ី ប៉ាគីស្ថាន សូម៉ាលី យេម៉ែន... គាត់បានបញ្ជូនទ័ពអេស្បូពី កេនយ៉ា ទៅឈ្លានពានប្រទេសសូម៉ាលី។ CIA កំពុងធ្វើភេរវកម្មដល់ជនស៊ីវិល និង ញុះញង់ឲ្យមានភាពចលាចល

ចាប់ផ្តើមសង្គ្រាមស៊ីវិលស៊ីវិល ដើម្បីផ្តល់លំដាប់ភិបាលជាប់ឆ្នោត...

លោក អូប៉ាម៉ា គាំទ្រឧក្រិដ្ឋកម្មសង្គ្រាម ការធ្វើឃាត អំពើប្រល័យពូជសាសន៍របស់ជនជាតិប៉ាឡេស្ទីនរបស់អ៊ីស្រាអែល។ គាត់ គាំទ្រឧក្រិដ្ឋកម្មសង្គ្រាម អាវ៉ាប៊ីសាអូឌីត ការធ្វើឃាត ការធ្វើឃាត geno-cide នៃយេម៉ែន ... អូប៉ាម៉ា ហៅអ្នកធ្វើឃាត កងកម្លាំងពិសេសអាមេរិករបស់គាត់ថា "Her-oes" ។ Assassin's គឺជាឃាតករដែលកំសាករិកលចរិត ដែលត្រូវការការ កាត់ទោសដូចលោក អូប៉ាម៉ា MS R7 ដែរ។

តាមរយៈការផ្តល់រង្វាន់សន្តិភាពដល់លោកអូប៉ាម៉ា ជនជាតិនិរវេសបានបង្ហាញថា រង្វាន់នេះគឺបោកបញ្ឆោត និងក្លែងក្លាយ។ បញ្ចប់ការបោកប្រាស់ គ្មានរង្វាន់សន្តិភាពទៀតទេ!
កាត់ទោសលោក Obama MS R7.!



សន្តិភាព គឺជាអរូបី។

អំពើហិង្សា គឺជាការកំរាមកំហែង។

ឈប់ 'អំពើហិង្សា' , ចាប់ផ្តើមនៅឆ្នុះ!

ការរំសាយអំពើហិង្សាក្នុងឆ្នុះ កំឡុងពេលអប់រំ ការកម្សាន្ត កន្លែងធ្វើការ ក្នុងសហគមន៍ មិនត្រឹមតែជាការកំរាមកំហែងដល់ មនុស្សជំនាន់នេះ ជំនាន់ក្រោយប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែជាមនុស្សជំនាន់ក្រោយ។ កុមារត្រូវរាយការណ៍ពីឪពុកម្តាយថា អត់ទោសអំពើ ហិង្សានៅក្នុងឆ្នុះ កំឡុងពេលសិក្សា ការកំសាន្ត នៅកន្លែងធ្វើការ ក្នុងសហគមន៍ ដែលបំផ្លាញអនាគតកូនរបស់ពួកគេ។ ឪពុកម្តាយមានទំនួលខុសត្រូវ ដកអ្នកនយោបាយដែលអនុញ្ញាត ឬទទួលខុសត្រូវចំពោះ៖ ការអត់ឱនចំពោះអំពើហិង្សានៅក្នុង ឆ្នុះ នៅកន្លែងធ្វើការ កំឡុងពេលសិក្សា ការកំសាន្ត ក្នុងសហគមន៍ អ្នកនយោបាយទទួលបាន៖ MS R7 ។

សាសនាធំៗទាំងអស់ តស៊ូមតិ អត់ទោស អនុវត្តអំពើហិង្សា។ 1 ព្រះ មិនបានតែងតាំង។ នេះជាមូលហេតុដែល សាវ ចុងក្រោយបំផុត របស់ព្រះ លើកកម្ពស់ការមិនប្រើអំពើហិង្សា និងការរស់នៅដោយសុខដុមរមនារបស់មនុស្ស និងបរិស្ថាន។ ១ ព្រះ ទទួលខុសត្រូវ។ ការមិនអនុលោមតាមសាវចុងក្រោយមិនត្រូវបានណែនាំទេ។

1000 ឆ្នាំនៃអំពើអាក្រក់នឹងមកដល់ទីបញ្ចប់។
ធ្វើល្អ ដាក់ទោសអំពើអាក្រក់



ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ 1 និងសេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ!